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OM V E N D T

HVORFOR  ER  COWBOYBUKSER 
TUNGERE  END  EN  BETONKLODS?

HVORFOR  ER  ET  HUS  B I LL IGERE  END 
ET  SKAB?

HVORFOR  ER  EN  AKT IE  BEDRE  END 
EN  BØDESTRAF?

HVORFOR  ER  EN  LOSSEPLADS 
FLOTTERE  END  EN  ROSENPARK?
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OM V E N D T

HVORFOR  ER  GAVEBÅND  S IKRERE 
END  ET  SKJOLD?

HVORFOR  ER  ET  B I LDÆK  SJOVERE 
END  EN  C IRKUSKLOVN?

HVORFOR  ER  EN  HESTESKO  STØRRE 
END  EN  STORBY?

HVORFOR  ER  ET  FLY  SMALLERE  END 
EN  SABEL?
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OM V E N D T

HVORFOR  ER  EN  GRÆNSEOVERGANG 
M INDRE  END  EN  VANDBALLON?

HVORFOR  ER  EN  JOLLE  STØRRE  END 
ET  KRYDSTOGTSSK IB?
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HVORFOR  ER  ET  SALATSKÅL  MERE 
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HVORFOR  ER  EN  BALLON  DET  SAMME 
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HVORFOR  ER  ET  BRØD  DYRERE  END 
EN  BAGERFORRETN ING?

HVORFOR  ER  EDD IKE  SØDERE  END  EN 
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HVORFOR  ER  EN  CENTRALLÅS 
V I LDERE  END  EN  SKUMSLUKKER?

©KREAT IV I TETSLABORATOR IET



OMVENDT

©KREAT IV I TETSLABORATOR IET

TRÆN I NGSKORT

OMVENDT

©KREAT IV I TETSLABORATOR IET

TRÆN I NGSKORT

OMVENDT

©KREAT IV I TETSLABORATOR IET

TRÆN I NGSKORT

OMVENDT

©KREAT IV I TETSLABORATOR IET

TRÆN I NGSKORT



OM V E N D T

HVORFOR  ER  ET  B I LUHELD  BL IDERE 
END  EN  KL IPPESKABELON?

HVORFOR  ER  EN  ZEBRA  TYNDERE 
END  ET  KAFFEF I LTER?

HVORFOR  ER  ET  METALSKRUE 
DYRERE  END  EN  GULDUR?

HVORFOR  ER  EN  HEST  LAVERE  END 
EN  MUS?
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FLEKS IBEL  END  EN  V IPPE?

HVORFOR  ER  ET  LYSSHOW B I LL IGER 
END  ET  V INDUE?

HVORFOR  ER  EN  BRØND  HØJERE  END 
ET  TÅRN?

HVORFOR  ER  ET  B IBL IOTEK  SJOVERE 
END  ET  TRYLLESHOW?
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HVORFOR  ER  EN  KUGLEPEN  TUNGERE 
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HVORFOR  ER  EN  GREN  TYNDERE  END 
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HVORFOR  ER  EN  GEPARD 
LANGSOMMERE  END  EN  TUS INDBEN?
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OM V E N D T

HVORFOR  ER  EN  SABEL  BL IDERE  END 
EN  SERV IET?

HVORFOR  ER  G I FT  SUNDERE  END 
SALAT?

HVORFOR  ER  EN  SKYPUMPE  FLADERE 
END  ET  HÆFTE?

HVORFOR  ER  ET  HALVTAG  SMALLERE 
END  EN  SK INNE?
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HVORFOR  ER  EN  B I LDÆK M INDRE 
END  EN  LOMMEÆSKE?
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OM V E N D T

HVORFOR  ER  EN  DØR  VARMERE  END 
EN  SENG?

HVORFOR  ER  ET  RAKET 
LANGSOMMERE  END  EN  SK I LDPADDE?

HVORFOR  ER  EN  KAMERA  FARL IGERE 
END  EN  BASEBALLBAT?

HVORFOR  ER  ET  HEGN  LYSERE  END 
EN  PROJEKTØR?
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HVORFOR  ER  ET  DR IKKEGLAS  STØRRE 
END  ET  SEJL?

HVORFOR  ER  EN  GARAGE  HØJERE 
END  EN  BRØND?

HVORFOR  ER  ET  ÆBLE  FARL IGERE 
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HVORFOR  ER  EN  GONDOL  M INDRE 
END  EN  VEJRHANE?
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END  EN  V INTERJAKKE?

HVORFOR  ER  EN  BRØDR ISTER 
KOLDERE  END  ET  KØLESKAB?

HVORFOR  ER  EN  SPAND  S IKRERE  END 
EN  HÆNGELÅS?
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OM V E N D T

HVORFOR  ER  EN  BREVVÆGT  TUNGERE 
END  EN  POSTB I L?

HVORFOR  ER  EN  BOKSEHANDSKE 
BLØDERE  END  EN  DYNE?

HVORFOR  ER  EN  S IGTEKORN  STØRRE 
END  EN  BOWL INGKUGLE?

HVORFOR  ER  ET  BORDBEN  DET 
MODSATTE  AF  ET  SAMLESÆT?
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HVORFOR  ER  EN  KNAPPENÅL  STØRRE 
END  ET  KLASSEVÆRELSE?

HVORFOR  ER  ET  ELAST IK  TUNGERE 
END  ET  LØBEBÅND?

HVORFOR  ER  EN  BLOK 
PAP IR  SMARTERE  END  EN 
LOMMECOMPUTER?

HVORFOR  ER  EN  RUTSJEBANE 
M INDRE  END  EN  MYRE?
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OM V E N D T

HVORFOR  ER  EN  PLAST IKPOSE 
LÆNGERE  END  ET  SUPERMARKED?

HVORFOR  ER  ET  ARMBÅND  S IKRERE 
END  EN  SELE?

HVORFOR  ER  EN  FORH INDR ING 
B I LL IGERE  END  EN  VEJSPÆRR ING?

HVORFOR  ER  EN  ÅRBOG  VARMERE 
END  ET  TELT?
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OM V E N D T

HVORFOR  ER  EN  CONTA INER 
FLOTTERE  END  EN  SKULPTUR?

HVORFOR  ER  EN  CAFE  M INDRE  END 
ET  SK IND?

HVORFOR  ER  GAVEBÅND 
LANGSOMMERE  END  ET  S IDESPEJL?

HVORFOR  ER  EN  BR I LLE  HØJERE  END 
EN  SKULPTUR?
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OM V E N D T

HVORFOR  ER  EN  SKALPEL  DYRERE 
END  ET  SYGEHUS?

HVORFOR  ER  EN  NEGLEKL IPPER 
HURT IGERE  END  EN 
GRÆSSLÅMASK INE?

HVORFOR  ER  EN  B IOGRAF  M INDRE 
END  ET  SK I LT?

HVORFOR  ER  EN  DEMONSTRAT ION 
HURT IGERE  END  ET  RUMSK IB?
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HVORFOR  ER  EN  AGURK  STØRRE  END 
ET  ST I LLADS?

HVORFOR  ER  EN  A IRBAG  M INDRE 
FLEKS IBEL  END  GYMNAST?

HVORFOR  ER  EN  SKOV  STØRRE  END 
ET  BJERG?

HVORFOR  ER  EN  SALAT  VARMERE 
END  EN  RØGALARM?
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END  EN  SKY?

HVORFOR  ER  ET  S IDESPEJL  MERE 
SPÆNDENDE  END  ET  FORTÆLL ING?

HVORFOR  ER  EN  SYVSOVER 
HURT IGERE  END  EN  BØRSMÆGLER?

HVORFOR  ER  ET  BÅL  DET  MODSATTE 
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DYRERE  END  EN  OR IG INAL?

HVORFOR  ER  EN  HÅRNÅL  VARMERE 
END  ET  STEAR INLYS?

HVORFOR  ER  EN  SP IR I TUSFLASKE 
STØRRE  END  EN  B IOGRAF?

HVORFOR  ER  EN  BREMSE  SMARTERE 
END  EN  SOLNEDGANG?
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OM V E N D T

HVORFOR  ER  EN  ST IKKONTAKT 
BREDERE  END  EN  STOL?

HVORFOR  ER  ET  ÆBLE  SMARTERE 
END  EN  COMPUTERCH IP?

HVORFOR  ER  EN  BOG  LETTERE  END 
GRØD?

HVORFOR  ER  EN  ANTENNE 
HURT IGERE  END  EN  TENN ISKETSJER?
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HVORFOR ER  EN  KANYLE  S IKRERE  END EN 
S IKKERHEDSSELE?

HVORFOR ER  EN  BUKET  BLOMSTER MINDRE 
END ET  V IS ITKORT?

HVORFOR ER  EN  BETONKLODS MINDRE END 
EN MØNT?

HVORFOR ER  ET  GARDIN  FARL IGERE  END 
EN VULKAN?
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HVORFOR ER  EN  STRØMPE HØJERE  END ET 
PAR BUKSER ?

HVORFOR ER  EN  FJER HURT IGERE  END EN 
FL ITSBUE?

HVORFOR ER  EN  SOLSKÆRM MINDRE END 
EN F INGERBØL?

HVORFOR ER  EN  SAKS BREDERE  END EN 
HOVEDVEJ?
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HVORFOR ER  EN  TOMAT STØRRE END EN 
PALME?

HVORFOR ER  ET  F IRBEN HØJERE  END EN 
G IRAF?

HVORFOR MADAFFALD VARMERE END ET 
STRYGEJERN?

HVORFOR ER  EN  BAS GRIMMERE END EN 
SAUNA?
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OM V E N D T

HVORFOR ER  EN  DUKKE  HÅRDERE END EN 
SKABSLÅGE?

HVORFOR ER  EN  SKAKBRIK  STØRRE END 
ET  SK IB?

HVORFOR ER  EN  COMPUTER B ILL IGERE  END 
ET  V ISKELÆDER? 

HVORFOR ER  EN  ABE  MERE GLAT  END EN 
NYSTRØGET  SKJORTE?
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HVORFOR ER  EN  HALVC IRKEL  SMARTERE 
END EN UNDERSØGELSE?

HVORFOR ER  EN  DVD DET  MODSATTE  AF  EN 
TERRASSE?

HVORFOR ER  EN  CEMENTBLANDER LETTERE 
END EN HÅNDDUKKE?

HVORFOR ER  ET  C IRKUS FARL IGERE  END 
EN ROTTEFÆLDE?
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HVORFOR ER  EN  F IRKANT  MERE FLEKSIBEL 
END EN SLANGE?

HVORFOR ER  EN  BRUGSANVISNING 
VARMERE END ET  BÅL?

HVORFOR ER  EN  PELSJAKKE  B ILL IGERE 
END EN SKRALDESPAND?

HVORFOR ER  ET  BREV  STØRRE END ET 
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HVORFOR ER  EN  RACERBANE KORTERE  END 
EN SP ISEP IND?

HVORFOR ER  EN  GRANAT  MERE SUND END 
EN FRUGTSKÅL?

HVORFOR ER  EN  HØJTALER FLOTTERE  END 
ET  SOLNEDGANG?

HVORFOR ER  EN  ST I  SMARTERE  END EN 
VEJ?
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OM V E N D T

HVORFOR ER  ET  TÆNDST IK  BREDERE  END 
EN UBÅD?

HVORFOR ER  ET  NEDLØBSRØR MINDRE END 
EN BANAN?

HVORFOR ER  EN  SKRUETRÆKKER TUNGERE 
END EN FÆRGE?

HVORFOR ER  EN  ELEFANT  TYNDERE END 
L INEAL?
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HVORFOR ER  EN  FLODHEST  FLOTTERE  END 
EN SUPERMODEL?

HVORFOR ER  EN  VANDHANE SKARPERE  END 
EN KNIV?

HVORFOR ER  EN  TANDBØRSTE  FARL IGERE 
END EN HAMMER?

HVORFOR ER  EN  SANDAL  STØRRE END EN 
RESTAURANT?
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HVORFOR ER  EN  RUTSJEBANE B ILL IGERE 
END EN R IST?

HVORFOR ER  EN  KOFANGER BLØDERE  END 
EN HOVEDPUDE?

HVORFOR ER  EN  ANANAS STØRRE END EN 
SKRALDESPAND?

HVORFOR ER  EN  INFEKT ION BEDRE END EN 
BEHANDL ING?
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HVORFOR ER  EN  BLYANT  SMARTERE  END 
EN PARFUME?

HVORFOR ER  ET  TOG TYNDERE END EN 
HATTEHYLDE?

HVORFOR ER  EN  HÅNDBREMSE GRIMMERE 
END EN SOLBRILLE?

HVORFOR ER  EN  DESSERT  HØJERE  END EN 
SKORSTEN?
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OM V E N D T

HVORFOR ER  EN  HEST  MERE MASSIV  END 
EN SKYSKRABER?

HVORFOR ER  EN  SOLS IKKE  GRIMMERE END 
EN T IDSEL?

HVORFOR ER  EN  FUGL  MINDRE END EN 
ST IGE?

HVORFOR ER  ET  SKUREBØRSTE  FARL IGERE 
END ET  SLAGSMÅL?
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HVORFOR ER  EN  F ISK  STØRRE END EN 
HVAL?

HVORFOR ER  SPÆNDETRØJE  FLOTTERE  END 
EN BLOMST?

HVORFOR ER  EN  BOREMASKINE  BLØDERE 
END EN SOFA?

HVORFOR ER  EN  BABY  FARL IGERE  END EN 
ISBJØRN?
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HVORFOR ER  EN  KORNSILO  MINDRE END 
EN DREJEBÆNK?

HVORFOR ER  EN  SKUFFE  LETTERE  END EN 
CL IPS?

HVORFOR ER  EN  OST  GROVERE  END EN 
SL IBEMASKINE?

HVORFOR ER  EN  P IND SØDERE END EN 
BAMSE?
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HVORFOR ER  EN  KAMPVOGN LETTERE  END 
ET  EDDERKOPPESPIND?

HVORFOR ER  EN  HARPUN FLOTTERE  END 
EN SPEJL?

HVORFOR ER  EN  BRØDKNIV  MERE 
FLEKSIBEL  END EN RUTSJEBANE?

HVORFOR ER  EN  DUFT  MINDRE 
SPÆNDENDE END EN S I?
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OM V E N D T

HVORFOR ER  ET  FR IMÆRKE TYKKERE  END 
EN STØVSUGER?

HVORFOR ER  EN  FJER TUNGERE END EN 
DRINK?

HVORFOR ER  CREME TYKKERE  END EN 
MUR?

HVORFOR ER  EN  MØDDING MINDRE END 
EN KO?

©KREAT IV I TETSLABORATOR IET

OM V E N D T

HVORFOR ER  EN  FANAT IKER STØRRE END 
ET  TERN?

HVORFOR ER  EN  ROTTE  FLOTTERE  END EN 
SMOKING?

HVORFOR ER  EN  VANDLÅS FLOTTERE  END 
ET  KUNSTVÆRK?

HVORFOR ER  EN  FLAMMEKASTER 
LANGSOMMERE END EN STJERNEKASTER?
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HVORFOR ER  EN  CHAUFFØR BREDERE  END 
ET  SK IB?

HVORFOR ER  EN  VASE  GRIMMERE END EN 
SKO?

HVORFOR ER  EN  BRØND LYSERE  END EN 
LAMPE?

HVORFOR ER  ET  FÆNGSEL  SMALLERE  END 
EN TELEFONBOG?
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HVORFOR ER  EN  HØVL  DET  MODSATTE  AF 
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HVORFOR ER  ET  BRODERI  STØRRE END ET 
SOLSEJL?

HVORFOR ER  ET  DUKKEHUS STØRRE END 
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HVORFOR ER  EN  KOGEPLADE  KOLDERE  END 
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©KREAT IV I TETSLABORATOR IET

TRÆN I NGSKORT



OM V E N D T

HVORFOR ER  EN  HÅNDDUKKE RUNDERE END 
EN VANDBALLON?

HVORFOR ER  ET  HÅNDTAG LYSERE  END EN 
RÆV?

HVORFOR ER  EN  GRAVKO SMALLERE  END 
EN P INCET?

HVORFOR ER  EN  GULVSKRUBBE DYRERE 
END EN RAKET?

©KREAT IV I TETSLABORATOR IET

OM V E N D T

HVORFOR ER  ET  GRÆSSTRÅ TYKKERE  END 
EN TOTEMPÆL?

HVORFOR ER  EN  SVØMMEPØL  DET 
MODSATTE  AF  ET  MALERI?

HVORFOR ER  EN  FORRET  SKARPERE  END ET 
GLASSKÅR?

HVORFOR ER  EN  BJØRN B ILL IGERE  END EN 
SERV IET?

©KREAT IV I TETSLABORATOR IET

OM V E N D T

HVORFOR ER  EN  TRAMPOL IN  B ILL IGERE 
END ET  C IRKUS?

HVORFOR ER  ET  FLY  MØRKERE END EN 
PENSEL?

HVORFOR ER  EN  ET IKET  STØRRE END EN 
SPORTSPLADS?

HVORFOR ER  EN  BLE  FLOTTERE  END EN 
FOTOMODEL?

©KREAT IV I TETSLABORATOR IET

OM V E N D T

HVORFOR ER  ET  BJERG TYNDERE END EN 
F INGERRING?

HVORFOR ER  EN  KUNSTVÆRK GRIMMERE 
END EN TELEFONBOKS?

HVORFOR ER  EN  TRAKTOR MINDRE END EN 
FODNOTE?

HVORFOR ER  DET  HURT IGERE  AT  KRAVLE 
END AT  LØBE?
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OMVENDT

©KREAT IV I TETSLABORATOR IET

TRÆN I NGSKORT

OMVENDT

©KREAT IV I TETSLABORATOR IET

TRÆN I NGSKORT

OM V E N D T

HVORFOR ER  ET  B IL  B ILL IGERE  END ET 
HÅNDTRYK?

HVORFOR ER  EN  TERNING SUNDERE END 
GRØNNE BØNNER?

HVORFOR ER  ET  ÆG STØRRE END EN 
BODEGA?

HVORFOR ER  EN  FREDSPIBE  HURT IGERE 
END KOGEKEDEL?

©KREAT IV I TETSLABORATOR IET

OM V E N D T

HVORFOR ER  EN  SAV  TYKKERE  END EN 
HØVL?

HVORFOR ER  EN  STREG LETTERE  END EN 
TREKANT?

HVORFOR ER  EN  GAFFEL  MINDRE 
FLEKSIBEL  END ET  ELAST IK?

HVORFOR ER  EN  BOMBE RARERE  END EN 
SL IKPOSE?

©KREAT IV I TETSLABORATOR IET


